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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar rapporten til orientering. Rutinene med årlig tilstandsrapport anses 
etablert, og oppfølgingen av dette punktet avsluttes. 
  
Kontrollutvalget ber om ny tilbakemelding om arbeidet med  forbedring av internkontrollen 
innen grunnskoleområdet og opplæringen av minoritetsspråklige barn og unge ca mai/juni 
2026. Det bes om en skriftlig redegjørelse med en muntlig redegjørelse i kontrollutvalgets 
møte. Tidspunkt for rapport avtales med sekretariatet senere, når møteplanen for 2026 er 
fastsatt. 
 
Vedlegg 
Kommunedirektørens oppfølging etter forvaltningsrevisjon av kvalitet i grunnskolen 
 
Saksopplysninger 
Revisjon Midt-Norge  SA undersøkte i 2024 følgende problemstillinger i forvaltningsrevisjon 
om kvalitet i grunnskolen og opplæring av minoritetsspråklige barn og unge. 
  
1. Arbeider Frøya kommune systematisk for god kvalitet i undervisningen ved grunnskolen?  
2. Får minoritetsspråklige barn og unge i Frøya kommune opplæring i tråd med regelverk og 
retningslinjer? 
  
Ut fra revisors funn, fattet kommunestyret vedtak om at kommunedirektøren i samarbeid med 
skoleledelsen, å 
 
• sørge for systematisk internkontroll innenfor skole, herunder å legge fram en plan for 
dette arbeidet innen kommunestyremøtet i mars 2024. 
• utarbeide årlig tilstandsrapport for skolen som skoleeier skal behandle. 
• sikre systematikk i arbeidet med organisering og gjennomføring av opplæring til 
minoritetsspråklige elever for å sikre lik praksis mellom skolene og et likeverdig tilbud til 
elevene. 
  
Kontrollutvalget er orientert om kommunedirektørens oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapporten to ganger tidligere, den 12. juni og 30. oktober 2024.  
  
Ved siste behandling, i oktober 2024,  ble rutinen med tilstandsrapporter ansett som etablert. 
Det jobbes videre med øvrige punkter. 
  
I tilbakemelding datert 17. mars 2025, er det bekreftet at tilstandsrapporter avgis per 
september hvert år.  
  
Når det gjeler systematisk internkontroll ved bruk av systemet Compilo, er det vist til at 
oppvekst er det området som viser størst fremgang i bruk av avvikssystemet. Alle enheter 
bruker det, og det gis kontinuerlig opplæring i bruken. HMS-arbeidet rapporteres også 
gjennom Compilo. Arbeidet med oppfølging og registrering i risiko- og sårbarhetsmodul 



(ROS-modul) er startet opp. Denne er et godt redskap ved oppfølging av tilsyn og 
rapportering av tiltak for lukking av avvik innen de frister som er satt, heter det. 
  
Som et ledd i arbeidet med å følge opp punktet om opplæring av minoritetsspråklige elever 
ble det forrige gang orientert om at det var etablert en arbeidsgruppe (språkgruppen) som 
skulle se på systematikken knyttet til særskilt språkopplæring. Arbeidsgruppen har i tillegg til 
å lage forslag til en organisasjonsmodell jobbet med å sentralisere ressurser og definere 
innhold, rutiner og retningslinjer innenfor alle områdene.  I rapporten til utvalget 17. mars er 
modellen nærmere beskrevet som et overgripende fagteam for særskilt språkopplæring i 
skole og barnehage. En fagleder vil lede teamet, og det vil blant annet være ressurser for 
tospråklig fagopplæring i teamet. Teamet vil også få ansvar for å bistå i arbeidet med 
styrking av språk i barnehage.  
  
Som et tiltak er det planlagt etablert en innføringsklasse fra høsten 2025. Den vil bli lokalisert 
ved Sistranda barneskole/Frøya ungdomsskole.  
  
Behovet for ressurser til ovennevnte arbeid dekkes ved omorganisering innenfor 
årsverksrammen for oppvekst. 
  
Kommunalsjef Margit Kristiansen Myrseth kommer til utvalgets møte, og redegjør nærmere 
for rapporten. 
  
Vurdering og konklusjon 
Slik Konsek ser det, er det gjort mye godt arbeid i kjølvannet av 
forvaltningsrevisjonsrapporten.  Årlig tilstandsrapport til kommunestyret er etablert. 
Oppfølgingen av dette kan derfor avsluttes.   
  
Internkontrollarbeidet og systematisering av dette er forbedret, og jobbes fortsatt med. 
Fagteamet og innføringsklasse ser ut som faglig godt begrunnede grep, som kan bidra til å 
sikre bedre og mer enhetlig språkopplæring av minoritetsspråklige barn og unge i 
kommunen. 
  
Konsek mener det fortsatt er grunn for at utvalget skal holde seg orientert om det videre 
forbedringsarbeidet for internkontroll og språkopplæring til minoritetsspråklige.  I og med at 
det synes som det jobbes godt med dette, så foreslår sekretariatet at kontrollutvalget får en 
ny tilbakemelding om arbeidet med internkontroll og språkopplæring ut på vårparten 2026, 
når en også har fått erfaring med innføringsklassen. 
  
 
 


